
Aan de agendacommissie 
 
George en ik hebben scherp op ons netvlies dat de raad nauw betrokken wil zijn bij het vervolg op de 
ontwikkelingen bij Ferm Werk. Aanstaande maandag wordt als het goed is een procesrib in het 
college vastgesteld, die daarna snel gepubliceerd zal worden. Intussen is binnen Ferm Werk een 
stuurgroep aan de slag met de bestuursopdrachten. Die stuurgroep wordt voorgezeten door Johan 
de Jager (gemeentesecretaris Bodegraven-Reeuwijk). Johan, George en ik willen de woordvoerders 
van Ferm Werk begin mei enerzijds de mogelijkheid geven vragen te stellen n.a.v. de procesrib, en 
anderzijds bijgepraat te worden over die inhoudelijke bestuursopdrachten. We hebben hiervoor een 
uur nodig. Kunnen jullie de agendacommissie vragen een uur te plannen? De politieke avond van 12 
mei zou mooi uitkomen, maar een andere donderdag kan ook.  
 
Marieke van Noort 
 


